Table of Contents

فهرس المحتويات

Zakah Distribution in the National Zakah Board of Indonesia: A Juristic Evaluative Study	6	توزيع الزكاة في الهيئة الوطنية للزكاة في إندونيسيا: دراسة فقهية تقويمية
Suspension of Friday and Daily Congregational Prayers during Pandemic: A Juristic Maqasidic Study	12	التوقف عن صلاة الجمعة والجماعات في زمن الوباء: دراسة فقهية مقاصدية
The Effects of the Increasing Phenomenon of Divorce in the North Al-Batinah Governorate in the Sultanate of Oman and Ways to Treat It	25	آثار ازدياد ظاهرة الطلاق في محافظة شـمال الباطنة بسلطنة عمان وسبل علاجها
The Banking Application of the Investment Agency Contract in Bank Nizwa in the Sultanate of Oman: An Analytical Juristic Study	39	التطبيق المصرفي لعقد الوكالة بالاستثمار في بنك نزوى بسلطنة عمان: دراسة فقهية تحليلية
Concept of Terrorism, its Nature and Dimensions from the Perspective of Islamic Law of Jihad: A Case Study of Nigeria	58	الإرهاب مفهومه وطبيعته وأبعاده من منظور فقه الجهاد: حالة نيجيريا نموذجا
Bullying Among Students: Its Causes, Effects and Solutions from An Islamic Perspective	75	الاستقواء بين الطلاب في المدارس: أسبابه وآثاره وحلوله من منظور إسلامي